
Referat for kollegianerrådsmøde den 28/02-2022 kl. 19:30  
 
1. Fremmødte 

- Benjamin 1354 
- Patrick 1055 
- Cecilie 3301 
- Julie 3201 
- Andreas 3211 
- Maja 3238 (med online) 

 
 

2. Gæster 
 

a. David 1033 - Musikudvalget  
- Se senere punkt 

 
b. Martin 3141 - Fødselsdagsudvalget 

- Se senere punkt 
 
 

3. Afstemning om lukkede punkter 
- Lukket 

 
4. Godkendelse af referat 

- Godkendt 
 
 

5. Post – postkasse, mail & Facebook 
- Jeppe - omkring syrum/rollespilsrum 

o Det er meget rodet og derfor ikke nemt at bruge 
o Rådet giver grønt lys til at ryde ud/op. Kollegianerrådet har penge der kan 

bruges på at gøre rummet mere brugbart. Der skal laves en plan og sendes til 
Rådet, som skal godkendes før indkøb. 

o Patrick skriver til Jeppe 
 
 

6. Nyt siden sidst 
- Vi havde fastelavnsfest - det var fedt og der var mange mennesker nede på Huset 

 
 

7. Konto update & andet nyt 
- Der står 651.000 kr på kontoen 
- Der er ikke overført bilag for denne måned endnu - kasseren venter på bilag fra 

arrangementer ifb. med fastelavn, så de kan nå at komme med.  



 
 

8. Musikudvalget fremlægger nyt udstyr 
- Planer for indkøb 

o Guitar, forstærker og guitarstander - brugt, 1000kr 
o 3 mikrofoner - 700kr 
o Guitarstrenge - 80-150kr x2 
o Bass strenge - 250kr 
o Akustiske guitarstrenge - 100kr 
o I alt: 2500kr 
o Godkendt 

- Fremtidsplaner 
o Vil sælge gamle instrumenter 
o Vil lave flere musikalske arrangementer, evt, med andre udvalg. Bl.a. open mic 

 
 

9. Fødselsdagsudvalgets trøjer 
- Der er 6 personer i fødselsdagsudvalget 
- De har fundet et tilbud på tshirts, trøjer og kasketter til 4400 kr 
- Det er en del dyrere end trøjerne til de andre udvalg der er købt gennem Free Concept 
- For at få indkøbet godkendt skal det ned i samme prisleje. Det kan enten købes ved 

Free Concept eller noget tilsvarende prismæssigt.  
 
 

10. Planlægning af næste møde  
- Onsdag d. 16. marts kl 19.30 

 
 

11. Punkter til næste gang 
- Mødeorganisering 
 
 

12. Evt. 
- Det er snart tid til køkkensupplering. Der kommer info ud omkring det i løbet af foråret, 

når vi hører fra Kristiansdal  


